
 
 

 

Referat fra årsmøte SIL 2010 

1. Godkjenne de stemmeberettigede: 

17 stemmeberettigede godkjent.  

2. Godkjenne innkallingen og sakliste: 

Innkalling og sakliste godkjent. 

3. Velg av møteleder og sekretær, samt 2 til å underskrive 

protokoll: 

Frode Myrland valgt til møteleder og Une Hallem valgt til sekretær. Forslag 

om at alle de stemmeberettigede underskriver protokoll. Dette ble vedtatt 

uten innsigelser. Underskrevet protokoll vedlagt. 

4. Godkjenne idrettslagets sin årsmelding og avdelingene 

sine årsmeldinger:  

SIL sin årsmelding godkjent. Årsmeldinger fra avdelingene friidrett, 

fotball, turn og ski godkjent. 

5. Behandle idrettslagets regnskap for 2010 (hovedlaget 

og underavdelingene): 

Regnskap for 2010  ble forelagt årsmøte (se vedlegg). Regnskapet var 

ikke revisor  attestert/godkjent men vil bli gjennomgått av revisor innen 

kort tid. Konklusjon: Årsmøte ga styret i hovedlaget myndighet til å 

godkjenne regnskapet når det foreligger. Dette vil bli gjort på neste 

styremøte den 12.04.11 

6. Behandle innkomne saker: 

Innkomne saker (forslag fra styret i hovedlaget): 

Sak 1: 

1. Forslag om endret styresammensetting i hovedlaget.  

2. Endring av lagets lov med bakgrunn i forslag om endring av 

styresammensetting. 

3. Forslag til ny organisering av grupper/avdelinger. 



 
 

 

4. Forslag til ny organisering av valgkomité.  

Vedtak: 

1.Ny sammensetting av styret i hovedlaget: 

Leder, nestleder, kasser, sekretær og 5 styremedlemmer. Ledere av 

avdelingene ski, fotball og turn har funksjonen styremedlem i hovedlaget. 

2. Lovendring:  

Stiklestad IL sine lover,§ 11; Årsmøtes oppgaver, pkt 10, c og b. Endres 

til: 

b. Kasserer og sekretær 

C.5 styremedlemmer 

 

3.Organisering av grupper/avdelinger: 

3.1– Friidrett: 

Avdeling friidrett i SIL legges ned etter årsmøte 2010. Det vil bli friidrett 

gjennom idrettsskolen for barn fra 1. til 4.klasse. Samarbeidet med Verdal 

IL omkring arrangementet St.Olavsloppet  videreføres. 3 kontaktpersoner 

med ansvar for organisering av veksling under  St.Olavsloppet på 

Stiklestad samt planlegging og organisering av friidrettsaktiviter i 

idrettskolen velges av årsmøte (2 år).De som velges inngår i sportslig 

utvalg. Fra og med årsmøte 2011 velges 2 kontaktpersoner, ikke 3. Dette 

anses som tilstrekkelig til å ivareta de nevnte funksjoner. 

 

3.2- Sykkelgruppe: 

Styret fattet vedtak om etablering av sykkelgruppe i laget høst 2010 og 

med bakgrunn i det inngår gruppen i organisasjonsplan for 2011. 

Aktiviteten er på nåværende tidspunkt så liten at det ikke anses som 

nødvendig med eget styre, derfor benevnelsen gruppe og ikke avdeling. 



 
 

 

Med bakgrunn i aktiviteten på nåværende tidspunkt er det heller ikke 

utarbeidet budsjett for 2011. Styret ber om å bli fortløpende orientert om 

aktiviteten til gruppen. 

4.Ny organisering av valgkomité: 

Stiklestad IL sine lover,§ 11; Årsmøtes oppgaver, pkt 10,g.  

Endres til:g. Valgkomite ;  leder og 4 medlemmer 

 

Det velges en felles valgkomite for hovedlaget og underavdelingene med 

til sammen 5 medlemmer. Ski avdelingen fortsetter med egen 

valgkomite` men samarbeider med felles valgkomite. Begrunnelse: 

Årsmøte gjennomføres etter at sesongen er avsluttet (mai). Hovedlaget 

og de andre underavdelingene gjennomfører årsmøte før 31.03.11. I 

tillegg har avdelingen medlemmer utenfor kretsen, kjennskap til 

medlemmene er derfor en fordel for valgkomiteen. 

Sak 2: 

Forslag om kjøp av eiendom. 

Vedtak: 

Stiklestad IL kjøper småbruket Løvstad i Blommen, adresse Blommen 96, 

7650 Verdal. Eiendommen kjøpes til takst, pris 1 150 000,-. Hele 

kjøpesummen lånefinansieres av Stiklestad IL.  

En arbeidsgruppe får fullmakt til å jobbe videre med saken, herunder 

inngå kjøp, låneavtaler og salg. Arbeidsgruppe: Leder og kasserer fra 

hovedlaget (Marthe Liaklev og Frode Myrland) og representant fra ski 

(Gunnar Nossum). Arbeidsgruppen konstituerer seg selv etter årsmøte 

2010. Hovedlaget holdes fortløpende orientert om i saken. 

Begrunnelse for kjøp: Laget ønsker å sikre seg råderett over jorda rundt 

eiendommen. Eiendommen skal selges etter at deler av jorda/dyrkamarka 

rundt eiendommen er fradelt. Dette vil gi laget mange muligheter knyttet 



 
 

 

til videreutvikling og fremtidig bruk av området. Årsmøte anbefaler at det 

på sikt etableres et forprosjek som skal vurdere den fremtidige  bruken av 

området. Ved et eventuelt salg av eiendommen ønsker laget at et evt. 

overskudd skal deles med nåværende grunneier. Avtale fremforhandles av 

nevnte arbeidsgruppe. 

 

Sak 3 (fremmet av årsmøte 2010): 

Regnskapet til eiendomsselskapet som drifter Stiklestad hallen. 

Vedtak:  

Regnskapet taes inn i Stiklestad IL sitt regnskap fra 2011. 

7. Fastsette medlemskontingent: 

Vedtak: 

250 for enkeltmedlemmer (økning). 

350 for familiemedlemmer (økning). 

250 for støttemedlemmer (uendret). 

 

8. Vedta idrettslagets budsjett for 2011 (hovedlaget og 

underavdelingene): 

Budsjett for 2011 vedlagt (se vedlegg). 

 

9. Behandle idrettslagets organisasjonsplan: 

Ny organisasjonsplan vedtatt med bakgrunn i vedtatte endringer knyttet 

til pkt 6, sak 1: 



 
 

 

Stiklestad IL –organisering 2011

Årsmøte

Styret

Sykkel Turn Ski/skiskytting Fotball

Marked/media 

* inntekter

Sportslig utvalg

* barneidrett/idrettsskolen

* bredde

* spissing

Anleggskomitè

* nyinvesteringer

* Løpende  vedlikehold

Leder

Nestleder

Kasserer

Sekretær

Styremedlem 1-ledrer ski

Styremedlem 2-leder ski

Styremedlem 3-leder turn

Styremedlem 4

Styremedlem 5

 

10. Godtgjørelse til lagets tillitsvalgte: 

Opprettholdes uendret, kr.10.000 pr. år (vedtatt på årsmøte i 2009). 

 

11. Valg: 

Hovedstyret 2011 

Leder: Marthe Liaklev- ny 1 år-2012 

Nestleder: Mariann Skimmeli- 1 år igjen-2012 

Kasserer: Frode Myrland- 1 år igjen-2012 

Sekretær: Une Hallem- gjenvalg 2 år-2013 

Styremedlem: Laila Bergsmo- 1 år igjen 2012 

Styremedlem Erling Andersen- 1 år igjen 2012 

 



 
 

 

Revisorer  

Jan Ivan Bengtson- gjenstår 1 år-2012 

Lodve Tiller- gjenstår 1 år-2012 

Vara: 

Arve Balgård- gjenstår 1 år -2012 

Inger Molde- gjenstår 1 år -2012 

 

Restaurantkomiteen olsok 2011 (13 medlemmer) 

Janne Røe, leder- 1 år igjen 2012 

Tine Hansen- gjenvalg 1 år 2012 

Kjersti Leirdal- 1 år igjen 2012 

Morten Haga- 1 år igjen -2012 

Line Ertsås- 1 år igjen – 2012 

Marte Carina Aakerhus- ny -2 år-2013 

Karianne Guddingsmo- ny- 2år 2013 

Ingrid Steinsli- ny 2 år-2013 

Inger Lise Pettersen- ny 2 år 2013 

Aina Helden- ny -2 år – 2013 

Karsten Sand- ny-2 år-2013 

Tor Wibe- ny-2 år-2013 

Astrid Skrove Arntsen- ny-2 år-2013 

 

Merknad: Edvind Fjølstad ble innvalgt i 2010 men har bedt om fritak for 

2011. Innvilges. Han er erstattet med Tor Wibe. 

 

Parkeringsansvarlig olsok 2011 

Oddvar Løkjell- ny-2 år-2013 

 

 



 
 

 

 

Felles valgkomite 2011 

Ann Årstad, leder- gjenvalg 1 år-2012 

Monica Svedjan- 1 år igjen-2012 

Astrid Helland- 1 år igjen- 2012 

Komité medlem valgt av turn: 

Elisabeth Løkjell- gjenvalg 1 år-2012 

Komité medlem valgt av fotball: 

Ingen representant valgt for 2011 (ikke lyktes). 

Kontaktperson for ski avdelingen: Velges på årsmøte til ski avdelingen 

(mai 2011). 

 

Kontaktpersoner for gjennomføringen av St.Olavsloppet og 

gjennomføringen av friidrett i idrettsskolen (lagt under sportslig 

utvalg) 

1.Ellen Julnes- 1 år igjen - 2012 

2. Torill Vada- 1 år igjen - 2012 

3. Anita Haugan- ny-2 år – 2013 

 

Styret i turn 2011 (valgt på årsmøte i turn) 

Leder: Lill Rindsem- gjenstår 1 år -2012 

Nestleder: Inger Skavhaug-  ny-2år -2013 

Sekretær: Oddjørg Haavik-  ny-2 år – 2013 

Kasserer: Solveig Indahl- gjenstår 1 år- 2012 

Styremedlem: Maren Flyum- gjenstår 1 år- 2012 

Styremedlem: Elisabeth Løkjell- ny- 2år- 2013 

 

 

 



 
 

 

Styret i fotball 2011 

Leder: Vibeke Veie-Rosvoll- ny 2 år-2013 

Nestleder /Marked: Kenneth Rehtmar- gjenstår 1 år-

2012 

Økonomi: Anjie Lian- gjenstår 1 år- 2012 

Sportslig utvalg: Einar Martin Kålen- gjenstår 1 år-

2012 

Materialforvalter/ 

baneoppsett: 

Thor Gunnar Steinsli- gjenstår 1 

år- 2012 

 

Restaurant: Helene Høyem- gjenvalg  2 år- 

2013 

Baneansvarlig: Tor Magnar Haugan- gjenvalg-1 

år-2012 og Ståle Årstad- ny 2 år-

2013 

Myggturnering 

/arrangement og sekretær: 

Baneansvarlig-

myggturnering:  

Nils Skrove og Oddvar 

Løkjell- ny– 2år- 2013                   

Linda Holmli-  1 år igjen-2012 

Stiklestadhallen: Frode og Monica Moholt gjenstår 

1 år- 2012 
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